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Részt vettem a HVB ülésén, egyeztettem a munkafolyamatokról a titkárral.

Miután a pandémia továbbra is közbeszólt  az életünkben,  a második negyedéves tervezett
programok, események elmaradtak, így a tanácsnoki munkámban az alábbiakat végeztem a II.
negyedévben. 
Barabás Richárd alpolgármesterrel beszélgetést folytattam a pandémia hatásáról a nemzetiségi
önkormányzatok munkájában. Terveinkben szerepel egy újabb nemzetiségi fórum megtartása,
ahol  az  újraindításról  beszélgethetünk.  Reményeink  szerint  az  év  hátralevő  része  már
kedvezőbb  lesz,  és  a  koronavírus-járványt  sikerül  teljesen  megfékezni,  megállítani.  A
második  negyedévet  is  teljesen  felülírta  még  a  veszélyhelyzet.  A  járványügyi  szabályok
fokozatos  feloldásával  lesz  lehetőség  a  nemzetiségi  munka  újra  szervezésére.  Minden
kisebbségi önkormányzati vezetővel szeretnék találkozni, hogy személyesen is beszélhessünk
a megváltozott helyzetről. Ezt a munkát már elkezdtem, remélem, hogy a nyár és esetleges
újabb hullám nem akadályozza meg.
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